



Referat af skolebestyrelsesmøde

Skole: GL. Hjortespringskole

Dato: 09.03.23 KL 17.00-19.00

Mødested: Personalerum på GLH.

Indbudt:	Anne Correll, Cille Thomsen, Anne Poulsen, Bernd Meier-Larsen, Michael Jespersen, Karina Kreipke, Rene Brohammer, Kenneth Winther, Samira Akbari, Malene Brasch, Mette Bille Christoffersen, Sabine Clausen, Helle Pedersen
Indbudt elever:	Formand er Oliver fra 7.C Næstformænd: Jonas fra 9.C og Cecilie 9.C (Så ser vi lige hvem der kommer)
Skolens ledelse	Kenneth
Afbud	Karina, Rene, Cille, Samira, Bernd, Malene
Mødeleder	Michael og Kenneth

1	Godkendelse af referat og Dagsorden Godkendt	1 minutter
2.	Elevrådet Oliver fortæller: Vi har haft valg på skolen på samme dag som Folketingsvalget. Det var "fodboldbane-partiet", der blev valgt. Nytårstalen i Herlev Bladet. Fælles elevråd og mødet "Sammen om skolen" i Medborgerhuset. Antimobbestrategien og skolens trivselsdag.	10 minutter
3.	Meddelelser: Formand: Intet nyt Skoleledelse: PU-internat – her drøftede vi primært indsatser for det kommende skoleår. Disse har der været arbejdet videre med i ledelsen og med den øvrige personalegruppe. Indsatser 23/24:	10 minutter

	<ul style="list-style-type: none"> • Kravafvisende adfærd, Rollemodeller – klasserumsledelse/værdier mv., Mentalisering og Fritidspædagogik. <p>Planlægningen af og fordelingen af ressourcer kommende skoleår fylder pt meget i ledelsen.</p> <p>Gl. Hjort er tænkt ind til fremadrettet at skulle hjælpe med styrke inklusionsindsatsen i Herlev.</p> <p>Personalesituationen Der er 2 pædagoger, der har opsagt deres stilling og de stopper ved udgangen af denne mdr. En opfordring fra forældrene: lidt mere info ud om den nyansatte, gerne med et billede.</p> <p>Personale: I uge 16 har vi fælles Feature på skolen.</p> <p>En klasse i udskolingen har pt. fokus på frivillighed og indsamling til andre, der har det svært. Måske kan de yngre elever også inddrages og være med til at donere legetøj.</p> <p>Skolerådet: Det sidste møde var et teammøde sammen med dagtilbuddet, hvor brobygningen mellem børnehaven og skole blev drøftet.</p> <p>Kommunalbestyrelsen: Rene havde meldt afbud.</p>	
4.	<p>Punkter på dagsorden:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Orientering omkring økonomi og indspark til prioriteringer i 2023. <p><i>Drøftelse:</i> Vi har fornyeligt haft budgetopfølgning, og sidste gang vi havde det var i november. Det er alt for lang tid i mellem, og understøttelsen fra økonomi er på den måde ikke god nok. Det har der været holdt møde om.</p> <p>Vi har et stort minus med ind i 2023, og Kenneth fremlagde vores økonomi for 2023. Her planlægges der bl.a. med lejrskole for kun Villaen, Kompetencen og 8. årgang.</p>	90 minutter

Det synes forældrene er ærgerligt. Men alle er også enige om, at det er en nødvendig prioritering. Og der er enighed om, at lejrskolerne skal prioriteres, så snart det er muligt.

Vi drøfter mulighed for, at der i klasserne oprettes klassekasser med frivillig forældreindbetaling.

Forældrerepræsentanterne foreslår muligheden for at forældrene fx står for at lave et loppemarked, hvor der samles penge sammen til fordel for skolen.

Beslutning:

Mette indkalder forældrerepræsentanterne til et møde inden den 20/4-23 for at afstemme muligheden for at etablere et forældredrevet loppemarked i maj 2023. Punktet tages på næste skolebestyrelsesmøde den 20/4.

Skolebestyrelsen giver tilsagn til at vi kan arbejde videre med det nuværende udkast til budget 2023. Punktet tages på igen på næste møde den 20/4, så budgettet kan godkendes af skolebestyrelsen.

- Revidering af antimoppestrategi
(se vedhæftet fra sidste mødeindkaldelse)

Drøftelse:

Helt overordnet er det en fin antimobbestrategi.

Beslutning:

Vi er enige om at elevrådets input omkring deres forventninger tilføjes antimobbestrategien, så vi på den måde i højere grad inddrager elevernes stemme. Med den tilføjelse så har skolebestyrelsen godkendt antimobbestrategien. Antimobbestrategien skal også godkendes i MED

Drøftelse fra sidst:

Der mangler en overordnet beskrivelse af vores målgruppe.

Hvad med alt det der sker digitalt?

Undervisningsmiljøloven par. 1C skal fremgå af denne strategi.

	<ul style="list-style-type: none">• Drøftelse af Skolehjemsamarbejde – principper og folder har været på PU (Se vedhæftet fra sidst) <p><i>Drøftelse:</i> <i>Beslutning:</i> Udskudt til næste møde den 20/4-23</p>	
5.	Evt. Intet nyt.	10 min